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Sprawa: wniosków i interpelacji radnych z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w dniu 27 marca 2013 roku zgłoszono 

następujące wnioski i interpelacje: 
 

 

Jan Medyński – Przewodniczący Rady Miejskiej 

1. W związku z niepełną odpowiedzią ponawiam interpelację dot. przedstawienia 

następujących danych za 2012 rok: 

a) Ile i jakie naruszenia prawa stwierdzono w oparciu o zapisy z monitoringu. 

b) Ile osób pociągnięto do odpowiedzialności za naruszenie prawa /w powiązaniu  

z pkt a/ i jakiego rodzaju konsekwencje. 

 

Jolanta Wiśniewska – radna 

cyt.: 

2. Proszę o modernizację drogi lokalnej nr 1050/2 na odcinku 150 m na Podbrzeziu 

Dolnym od zjazdu z ul. Kraszewskiego. 

3. Proszę zobowiązać właściciela budynku położonego ul. Rynek/ ul. Daszyńskiego do 

zabezpieczenia dachu – kula betonowa jest usadowiona na spękanym cokole i grozi  

w każdej chwili osunięciem się na ulicę /zagrożenie bezpieczeństwa/.  

4. Proszę uporządkować skwerki zielone ul. Wolności / ul. Szprotawska / ul. Chopina. 

 

Jan Franczak – radny 

cyt.: 

5. Proszę o wystąpienie z pismem do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze  

o naprawę drogi wojewódzkiej w Stypułowie od Nr domu 1 do przystanku PKS  

w kierunku Szprotawy. Nadmieniam że ograniczenie szybkości nie załatwia sprawy 

przejazdu przez miejscowość /dziura na dziurze/. 

6. Proszę o naprawę w ramach gwarancji studzienki odprowadzającej wody gruntowe  

i opadowe z jezdni do rowu przy budynku remizy strażackiej. Jednocześnie proszę  

o naprawę przepustu po prawej stronie drogi w kierunku Kożuchowa, który został 



 

zasypany piachem w czasie trwania robót drogowych, zjazd z drogi wojewódzkiej na 

drogę gminną po prawej stronie Stypułów – Kożuchów.  

 

Marcin Jelinek – radny RM  

cyt.: 

7. W związku z zapytaniem skierowanym do Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Zielonej Górze ws. zawansowania prac nad przygotowywaniem 

dokumentacji na budowę dwóch zatok autobusowych w pasie drogowym drogi 

wojewódzkiej nr 283 w miejscowości Studzieniec proszę o wyjaśnienie 

zaistniałej sytuacji, związanej ze sprzecznością informacji podanej przez Pana 

Burmistrza na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 31 października 

2012 roku informującej o zleceniu dokumentacji do wykonania. Burmistrz 

Andrzej Ogrodnik podczas w/w sesji na zapytanie ws. wykonania dokumentacji 

zatok powiedział cyt. „Poinformował, że zadanie związane z wykonaniem 

dokumentacji zatok postojowych w Studzieńcu została skierowana do 

wykonania. Okres wykonania dokumentacji zawarty w piśmie wynosi 1,5 roku. 

Stwierdził, że zadanie najpewniej przejdzie na 2014 rok.”( cyt. Pochodzi z -   

P R O T O K Ó Ł NR XXXVII/12 z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 31 października 2012 roku pod przewodnictwem 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Jana Medyńskiego, s. 22 (źródło: 

http://bip.wrota.lubuskie.pl/ugkozuchow/system/obj/868_protokol_z_sesji_RM_12.10.31.pdf),                  

a odpowiedzią na skierowane zapytanie od ZDW, która jednoznacznie mówi  

o nie wykonywaniu aktualnie w/w dokumentacji. 

8. W związku z moją inicjatywą pn. „Zadaj pytanie władzy” umożliwiającej za pomocą 

formularzu interaktywnego na mojej stronie www skierować pytanie, które w imieniu 

pytającego następnie kieruję do wskazanej przez pytającego osoby, proszę  

o udzielenie pisemnej odpowiedzi na poniższe zapytania. Wszystkie poniższe pytanie 

zostały skierowane do Pana Burmistrza. 

1) Dlaczego Radni uchwali wzrost podatków na ten rok, przecież ludzie nie mają  

z czego już tak wysokich podatków płacić, czy w roku 2013 będą znowu 

podwyżki, w tym, podwyżki za wodę i ścieki? 

2) Kiedy będą podane stawki za śmieci? 

3) Kiedy Pan Burmistrz zamierza spełnić swoją obietnicę i wstawi lampy 

oświetleniowe pomiędzy Mirocinem Dolnym, a Studzieńcem? 

http://jelinek.org.pl/images/protokolsesja.pdf
http://jelinek.org.pl/images/protokolsesja.pdf
http://jelinek.org.pl/images/zatoki/protokolsesja.pdf


 

4) Jako mieszkaniec Kożuchowa chcę się dowiedzieć, kiedy w końcu zostanie 

odtworzone oświetlenie na terenie byłej jednostki wojskowej (ul. Kościuszki 26  

i Grota - Roweckiego). Burmistrz obiecywał oświetlenie dawno temu i do tej pory 

w sprawie nic nie drgnęło. Na terenie osiedla mieszka wiele osób i brak 

oświetlenia to poważna uciążliwość. 

5) Moje pytanie dotyczy podania, które po rozmowie z Panem Burmistrzem zostało 

złożone dwa tygodnie temu chodzi o zamianę mieszkania komunalnego na 

większe i cieplejsze bo to co jest teraz jest bardzo zawilgocone i tu moje pytanie 

czy w tej sprawie zostały podjęte już jakieś kroki bo Pan Burmistrz obiecał że 

przyjedzie ktoś z USKOMU i sprawdzi skąd bierze się ta wilgoć niestety nikt się 

nie pojawił. (Dane osoby pytające: Pani Magda Sanojca, ul. Trauguta 21). 

6) Czy prawdą jest to, że w Mirocinie Dolnym nie powstanie obiecana od 6 lat hala 

sportowa dla dzieci z SP i czy prawdą jest, że planowana jest likwidacja Szkoły 

Podstawowej w Mirocinie Dolnym. 

7) Kiedy w Studzieńcu powstaną zatoczki autobusowe?, podobno coś się robi ale jak 

widać efektów nie ma żadnych  

8) Jak długo jeszcze boisko w Studzieńcu będzie stało puste ? Nie szkoda było na to 

pieniędzy? 

9) Czy cmentarz w Książu Śląskim jest już otwarty i bez żadnych problemów można 

na nim chować swoich bliskich? Sołtys wsi jak i Pan Radny przekazali mi że żeby 

chować trzeba mieć specjalną zgodę od gminy – czy to prawda? 

10) Kto jest odpowiedzialny imiennie (z nazwiska i imienia) za niedopilnowanie 

porządku na strefie przemysłowej? Dlaczego Straż Miejska nie dopilnowała terenu 

i nie złapała winnych. Z tego co wiem z moich podatków zostało zapłacone 

posprzątanie tej strefy. Za to powinien zapłacić z własnej kieszeni ten kto nie 

dopilnował swoich obowiązków, czy Straż Miejska znalazła winnego?. 

11) Kiedy w końcu wykonany zostanie remont ul. 1-ego maja w Kożuchowie ? Jest to 

jedna z głównych dróg na rynek, a jej stan jest przerażający, każdy kto do nas 

przyjeżdża musi wjechać tą droga na rynek, to ma być wizytówka miasta ? 

12) Pan Burmistrz kiedyś wspominał, że niedługo będzie wykonywany remont wieży 

ciśnień w Kożuchowie, kiedy się on rozpocznie ? jadąc do pracy mijam to miejsce 

codziennie i nic się nie zmieniło od dwóch lat. 

13) Dlaczego strażacy OSP w gminie nie otrzymują ekwiwalentu za wyjazdy  

w terminie tylko czekają na niego po kilka miesięcy ? Jak by Pan Burmistrz się 

czuł gdyby czekał na swoją wypłatę 4-5 miesięcy ?. 



 

14) Czy w Urzędzie Miasta funkcjonuje stanowisko audytora wewnętrznego? Jeśli tak, 

to czy spełnia on wymagania Ustawy o finansach publicznych? 

15) W gminie jest chyba 6 remiz OSP na terenach wiejskich, dlaczego zawsze jak się 

coś remontuje to tylko w Mirocinie Górnym, a w innych nic się nie robi, dlaczego? 

16) Ilu pracowników jest aktualnie zatrudnionych w Urzędzie Gminy (na umowach  

o pracę, zleceniach czy innego typu umowach)? 


